
 

Referat Bestyrelsesmøde 12/10-22 

Tilstede : 

 Erik Thøgersen, Karsten Westergård, Mie Hovmøller, Trine Bergen 

Fraværende:  

Naja s. Jensen 

 

1) Dagsorden Godkendt 

2) Godkendelse af referat fra sidst. 

3) – 

4) Unge og familiestaben ved Billund kommune har kontaktet klubben ang. et barn på 12 år der vil 

spille  2 gange ugentligt. Vi får 1000 kr. fra kommunen for dette barn 

Savio er også blevet tilmeldt træner udviklingsprojektet, Badminton Midtjylland har vi ansøgt og 

4000 kr. til dette. 

Ligeledes har vi ansøgt Badminton Midtjylland om 2000 kr. til vores skolebadminton. 

Fritidsdag løb af stablen 2 oktober. Det var langt fra en succes i år , der mødte ingen op. Vores 

forslag kunne være at man går flere foreninger sammen i Magion og afholder sådan en dag, hvis 

det skal gentages. 

Erik og Trine har været til Netværksmøde i Oksbøl 15/9-22. Højeste priorietet fra DGI samt 

klubberne er fokus på skolebadminton der er i højsæde. Det er der vi finder vores medlemmer. 

Thomas Vitting fra DGI kommer i Magion 8/11-22 og laver oplæg om konflikhåndtering i hallerne til 

bla. Træning og kampe. Det er noget vi har ret meget fokus på, så vores trænere og vi får værktøjer 

til at håndtere dette. Alle foreninger i vores netværk er inviteret, da der var bred enighed til mødet 

om det meget relevant. 

17/1-23 er næste møde. 

(Destination endnu ukendt) 5/2-23 og ( Magion )  12/3-23 afvikles der Begynder-holdtunering, det 

har været meget efterspurgt i mange klubber. Man behøver ikke deltage i begge, da kampene (3-4 

pr gang) afvikles den pågældende dag. Der kommer invitation ud til holdlederne. Pt. omhandler det 

U9-11-13-15. 



Det er med stor glæde vi kan præsentere Anders Junker som sportschef i GBK. Foreløbig er der 

underskrevet en 2- årig kontrakt med Anders. Vi glæder os meget til at følge Anders i hans arbejde 

for og med GBK. 

 

Det store Netværksmøde afholdes i Magion 16/11-22 

 

5) Budget: 202 medlemmer i klubben. Der mangler stadig kontigenter fra spillere der endnu ikke er 

betalt, trænerne har sendt huskesedler med hjem.  

 

Alt DMU er nu opgjort, afsluttet ved Badminton Danmark, meget tilfredsstillende resultat. 

 

Præmiespil: 60 lodder er solgt. Ca. 10 er i restance. Vi har været ude og hente nye 

præmier/gavekort ved super gode sponsorer. 

 

6) Hjemmeside/presse 

Hjemmesiden er fuldt opdateret. Der er forslag om selvfølgelig at bevare senior og ungdoms 

facebook side som fungere rigtig godt , og samtidig lave en ny der er fælles for holdene. 

 

7) Den nye Klubbeklædning er lige rundt om hjørnet, Sport24 arbejder på højtryk på at blive færdig 

med tryk olign. Ca.70 har benyttet sig af et køb af klub tilbuddet. 

Erik er ved at undersøge tilbud på jakker/vest til alle holdledere, udvalg samt trænere 

8) Der arbejdes pt på muligheder ang. klubtur, mere info senere. 

 

9) Der arbejdes intenst for vores kommende 2 udenlandske spillere. Alt er tæt på at være på plads. 

Der er meget arbejde i det, nu ligger de sidste papirer ved ambassaden. 5/12-22 forventes deres 

ankomst ifølge tidsplanen pt. 

 

10) DMU, Erik begynder så småt at følge op på hvilke haller vi har til rådighed rundt omkring i 

omegnsbyerne. 

 

11) SSU: 

              2 ud af 3 holdkampe er vundet 

              Karsten modtager kun spørgsmål på mail ang. Vestjysk bank cup både for  

              Senior og ungdom. Erik sender mail ud til sidste års deltagere også 

              MSU har fundet hjælpere til Vestjysk bank cup senior, tusind tak for det. 

 

         USU: 

 

 Vi har afholdt fredags arrangement i ungdom med 21 deltagere, vi havde håbet på flere, men dem 

der var der hyggede sig så meget med hinanden. 



Vest jysk bank cup har pt 15 tilmeldte fra ungdom. 

Ultra lejren afvikles 25-27 November i Magion. 

Begynderturnering afvikles 4 December 

Juleafslutning 21 december 

 

Vi har i år tilmeldt 5 hold til holdtunering. 

 

UDU: 

Steffen er sprunget fra træner jobbet for øvede om onsdagen , så Martin mangler en ny 

sparringspartner til holdet 

 

MSU: 

Nye medlemmer er kommet til  

Mark Lindberg er blevet formand og derved overtaget Kajs post 

 

Uge 42 spiller talent og senior man og ons i hal 3 KL. 19-22 

Motion Tirs og Tors kl.19-21 hal 3 

 

27 Okt, +60 spil kl.9-12 

 

STU: 

Vi arbejder intens på at finde sponsorer til ungdomshold/seniorhold 

 

Bestyrelsesmødet 2/11-22 aflyses, da vi har rykket dette møde. Vi afholder evt. et fyraftensmøde 

om nødvendigt. Næste Bestyrelsesmøde er 7/12-22 hos Trine. 

 

Der er sponsorkage fra sport24 til senior holdkampe 

 

 

12) Præmiespil:  

         Nov.: 5,15,31,34,44,53,58,68,73,82 

         Dec.: 10,13,38,40,45,71,78,80,98,125 

 

 

  

 

 

 

         

 

 

 



 

 


